
AO.BR.0022.162.2022 

Protokół Nr 162/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Nowotomyskiego 

w dniu 8 sierpnia 2022 r. 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli Wicestarosta Nowotomyski – Marcin 

Brambor, członkowie Zarządu Powiatu, Sekretarz Powiatu – Ewa Bąbelek, Przewodnicząca 

Rady Powiatu Nowotomyskiego – Renata Gruszka, Skarbnik Powiatu – Barbara Golon oraz 

Dyrektor Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Nowym Tomyślu (PCUW) – Marek 

Nyćkowiak, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Na posiedzeniu nieobecny Starosta Nowotomyski – Andrzej Wilkoński. 

O godzinie 13.00 posiedzenie otworzył Wicestarosta, który powitał wszystkich 

obecnych i zapytał, czy do porządku obrad są pytania, uwagi lub wnioski? Nikt się nie zgłosił. 

Porządek obrad Zarządu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad.1. Informacja Dyrektora Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Nowym Tomyślu o 

stanie rekrutacji uczniów do szkół ponadpodstawowych, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Nowotomyski. 

Wicestarosta poprosił Dyrektora PCUW o zabranie głosu. 

Dyrektor PCUW – Marek Nyćkowiak poinformował, że od dnia 3 sierpnia br. 

rozpoczęła się nowa procedura rekrutacji uzupełniającej. W rekrutacji podstawowej, szkoły 

prowadzone przez Powiat Nowotomyski zakwalifikowały do klas pierwszych 1080 uczniów, co 

stanowiło 87 % z ogółu osób chętnych, a na listach przyjętych do szkół znalazło się 915 osób, 

które potwierdziły swój wybór przez uzupełnienie oryginałów wymaganych dokumentów. W 

rekrutacji uzupełniającej, zgodnie z wytycznymi miejsca wolne nie są automatycznie 

zapełniane kandydatami wcześniej niezakwalifikowanymi do danego oddziału, ale 

uzupełniająco mogą do takiego oddziału zgłosić się również inni kandydaci poszukujący 

miejsca w szkole. W tym celu, na stronie internetowej Kuratorium Oświaty, można zapoznać 

się z wolnymi miejscami oczekującymi na uczniów w szkołach na terenie całej Wielkopolski. W 

rekrutacji podstawowej do powiatowych szkół ponadpodstawowych zabrakło miejsca dla ok. 

13 % chętnych kandydatów. W rekrutacji uzupełniającej mamy miejsce dla nich wszystkich z 

zastrzeżeniem, że z uwagi na osiągnięcia punktowe nie zawsze kandydat będzie miał miejsce 

w najbardziej preferowanym oddziale. Na stronie Kuratorium wykazano, że szkoły z Nowego 

Tomyśla, Zbąszynia oraz Trzcianki w dniu 2 sierpnia br. mają ok. 180 wolnych miejsc na 

wszystkich oferowanych kierunkach kształcenia. Ponadto, 20 wolnych miejsc wykazała szkoła 

w Opalenicy, której organem prowadzącym jest Gmina. Dyrektor dodał, że do dnia 16 sierpnia 

br. muszą być podane wyniki rekrutacji uzupełniającej, a do 26 sierpnia br. nastąpi 

opublikowanie list kandydatów przyjętych i nieprzyjętych w ramach rekrutacji uzupełniającej. 
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Ad.2. Wniosek Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Zbąszyniu o 

wyrażenie zgody na zatrudnienie od 1 września br. osoby ze znajomością języka ukraińskiego 

na stanowisku pomocy nauczyciela w wymiarze 3/4 etatu. 

Wicestarosta poprosił Dyrektora PCUW o zabranie głosu. 

Dyrektor PCUW – Marek Nyćkowiak omówił przedmiotowy wniosek. 

Wicestarosta zapytał, kto z członków Zarządu jest za pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku? 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie kolejnej 

umowy najmu salki fitness w Nowym Tomyślu (dot. zgody dla Powiatowego Centrum Sportu 

w Nowym Tomyślu na wynajem salki z dotychczasowym najemcą - osobą fizyczną). 

Wicestarosta poinformował, że zarówno w przypadku tej uchwały, jak i trzech 

kolejnych, trwały zarządca, wykonując ustawowy obowiązek, zwrócił się do Zarządu Powiatu 

Nowotomyskiego o wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu.  

Wicestarosta zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 514/GN/2022 w sprawie wyrażenia zgody 

trwałemu zarządcy na zawarcie kolejnej umowy najmu salki fitness w Nowym Tomyślu. 

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie kolejnej 

umowy najmu hali sportowej w Nowym Tomyślu (dot. zgody dla Powiatowego Centrum 

Sportu w Nowym Tomyślu na wynajem hali z dotychczasowym najemcą - UKS Dream Team). 

Wicestarosta zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 515/GN/2022 w sprawie wyrażenia zgody 

trwałemu zarządcy na zawarcie kolejnej umowy najmu hali sportowej w Nowym Tomyślu. 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie kolejnej 

umowy najmu hali sportowej w Nowym Tomyślu (dot. zgody dla Powiatowego Centrum 

Sportu w Nowym Tomyślu na wynajem hali z dotychczasowym najemcą - MKS Gromy). 

Wicestarosta zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 516/GN/2022 w sprawie wyrażenia zgody 

trwałemu zarządcy na zawarcie kolejnej umowy najmu hali sportowej w Nowym Tomyślu. 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie kolejnej 

umowy najmu hali sportowej w Nowym Tomyślu (dot. zgody dla Powiatowego Centrum 

Sportu w Nowym Tomyślu na wynajem hali z dotychczasowym najemcą - AESCULAP CHIFA 

Sp. z o.o.). 

Wicestarosta zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 517/GN/2022 w sprawie wyrażenia zgody 

trwałemu zarządcy na zawarcie kolejnej umowy najmu hali sportowej w Nowym Tomyślu. 
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Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2022. 

Wicestarosta poprosił panią Skarbnik o przedstawienie uchwały. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb wynikających z 

realizacji budżetu dokonuje się zmian w planach dochodów i wydatków budżetowych: 

− Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu, 

− Zespołu Szkól nr 1 w Nowym Tomyślu, 

− Zespołu Szkół nr 2 w Nowym Tomyślu, 

− Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu, 

− Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance, 

− Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Nowym Tomyślu, 

− Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Zbąszyniu, 

− Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Nowym Tomyślu, 

− Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu, 

− Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu, 

− Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Tomyślu. 

Pani Skarbnik omówiła poszczególne zmiany.   

Wicestarosta zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 518/FN/2022 w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Nowotomyskiego na rok 2022.  

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością nr 

ewid. 7/1 w m. Drapak, gmina Opalenica (dot. zgody dla Wielkopolskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich na dysponowanie nieruchomością stanowiącą własność Powiatu, w związku 

z koniecznością wystąpienia o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew rosnących na 

przedmiotowej nieruchomości). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 519/DR/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

dysponowanie nieruchomością nr ewid. 7/1 w m. Drapak, gmina Opalenica. 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na 

cele budowlane działką o nr ewid. 51 położoną w miejscowości Grubsko, Gmina Nowy 

Tomyśl (dot. zgody dla FIBERHOST S.A. na dysponowanie nieruchomością stanowiącą 

własność Powiatu, w związku z budową infrastruktury telekomunikacyjnej w m. Grubsko). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 520/DR/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

dysponowanie nieruchomością na cele budowlane działką o nr ewid. 51 położoną w 

miejscowości Grubsko, Gmina Nowy Tomyśl. 
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Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością nr 

ewid.754 w m. Glinno (dot. zgody dla Dino Polska S.A. na dysponowanie nieruchomością 

stanowiącą własność Powiatu, w związku z usunięciem drzewa gatunku jesion). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 521/DR/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

dysponowanie nieruchomością nr ewid.754 w m. Glinno. 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wycinkę drzewa (dot. zgody dla Dino 

Polska S.A. na wycinkę drzewa gatunku jesion rosnącego na nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 522/DR/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

wycinkę drzewa. 

Ad.12. Podjęcie decyzji w sprawie zasadności uproszczonej oferty realizacji zadania 

publicznego pn. "Zapasy sportem dzieci i młodzieży - Akademia Zapasów 2022". 

Wicestarosta poinformował, że uproszczona oferta realizacji zadania została złożona 

przez Stowarzyszenie „Akademia Zapasów” z siedzibą w Nowym Tomyślu. Zgodnie z zapisami 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, Zarząd Powiatu uznając celowość 

realizacji tego zadania, może zlecić organizacji pozarządowej, z pominięciem otwartego 

konkursu ofert, realizację zadania publicznego o charakterze lokalnym lub regionalnym, 

spełniającego warunki określone w ustawie. Wicestarosta dodał, że takie warunki zostały 

spełnione. Zadanie będzie polegało na zorganizowaniu przez Stowarzyszenie zajęć sportowych 

z zakresu zapasów dla dzieci i młodzieży z terenu powiatu nowotomyskiego przez okres 12 

tygodni w 2022 roku, w okresie od 1 września do 27 listopada 2022 roku, pod opieką trenerów 

lub instruktorów posiadających niezbędne uprawnienia.  

Wicestarosta zapytał, czy są uwagi lub pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Zarząd uznał za zasadną i celową realizację zadania publicznego pn. "Zapasy sportem 

dzieci i młodzieży - Akademia Zapasów 2022".  

Ad.13. Podjęcie decyzji w sprawie zasadności uproszczonej oferty realizacji zadania 

publicznego pn. "Nieodkryty Powiat Nowotomyski". 

Wicestarosta poinformował, że uproszczona oferta realizacji zadania została złożona 

przez Fundację Fucco z siedzibą w miejscowości Poniec. Realizacja przedmiotowego zadania 

ma się odbyć w terminie od 25 sierpnia do 30 października 2022 roku. Szacunkowy łączny koszt 

wynosi 7 690,00 zł, w tym wnioskowana kwota dotacji wynosi 5 990,00 zł. Wicestarosta dodał, 

że oferent nie spełnia warunków w zakresie, w jakim prowadzi swoją zasadniczą działalność 

statutową (tj. oświatowo-kulturalną), odnoszących się do priorytetu  nr 3: „Turystyka i 

krajoznawstwo”. Ponadto w ramach priorytetu nr 3, tj. „Turystyka i krajoznawstwo” dotację 
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otrzymały 3 zadania na łączną kwotę 3 000,00 zł (z uwagi na przyczyny formalne jedna oferta 

została odrzucona). Oferty złożone w trybie konkursowym, które otrzymały dofinansowanie z 

budżetu Powiatu w pełni realizują założenia wynikające z „Rocznego programu współpracy 

Powiatu Nowotomyskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022”.  

Wicestarosta zapytał, czy są uwagi lub pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Zarząd uznał za niecelową i niezasadną realizację zadania publicznego pn. 

„Nieodkryty Powiat Nowotomyski”, którego ofertę złożyła Fundacja „Fucco” z siedzibą w 

miejscowości Poniec. 

Ad.14. Wniosek Koordynatora Projektu PRO Opalenica o wsparcie finansowe na 

wyposażenie bursy szkolnej w Opalenicy, w związku z powstaniem klas sportowych w 

ramach Szkoły Mistrzostwa Sportowego w Zespole Szkół w Opalenicy. 

Wicestarosta zapytał, czy są pytania lub uwagi?  

Członek Zarządu Patryk Kąkolewski poinformował, że Akademia Piłkarska Reissa 

działa bardzo aktywnie i wykonuje dobrze swoją pracę na rzecz dzieci.  

Wicestarosta zapytał, kto z członków Zarządu jest za pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku? 

Zarząd pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek przyznając voucher w 

wysokości do 2.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup sprzętów na doposażenie bursy 

szkolnej. 

Ad.15. Zawiadomienie Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu o zamiarze zawarcia 

umowy użyczenia 11 pokoi znajdujących się w budynku Internatu przy ul. Tysiąclecia 6 na 

cele noclegowe (dot. wniosku Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Plecionkarzy i Wikliniarzy). 

Wicestarosta poinformował, że zgodnie z zawiadomieniem Dyrektora, wniosek 

złożony został przez Ogólnopolskie Stowarzyszenie Plecionkarzy i Wikliniarzy, na wynajem 

pokoi dla uczestników Ogólnopolskiego Konkursu Plecionkarskiego im. Jana Bartosiewicza.  

Wicestarosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi do ww. zawiadomienia?  

Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do przedstawionego zawiadomienia.   

Zarząd Powiatu został skutecznie zawiadomiony o terminie zawarcia ww. umowy. 

Ad.16. Zawiadomienie Dyrektora Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu o 

możliwość wynajmu hali sportowej w celu prowadzenia zajęć sportowych (dot. wniosku 

firmy NOMA). 

Wicestarosta poinformował, że zgodnie z zawiadomieniem Dyrektora, wniosek 

złożony został przez firmę NOMA – Mateusz Nowak, na wynajem hali dla celów prowadzenia 

zajęć sportowych z instruktorem fitness.  

Wicestarosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi do ww. zawiadomienia?  

Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do przedstawionego zawiadomienia.   

Zarząd Powiatu został skutecznie zawiadomiony o terminie zawarcia ww. umowy.  

Ad.17. Sprawy bieżące: 
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a) informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu o wstrzymaniu się z 

podpisywaniem aneksów finansowych związanych ze zmianą wyceny świadczeń 

zdrowotnych realizowanych w ramach umów zawartych z WOW NFZ 

Wicestarosta zapytał, czy są pytania? Pytań nie było. 

Zarząd zapoznał się i nie wniósł uwag do informacji Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym 

Tomyślu o wstrzymaniu się z podpisywaniem aneksów do umów na realizację świadczeń 

zdrowotnych ze względu na niekorzystną dla szpitala zmianę wyceny świadczeń 

zdrowotnych realizowanych w ramach umów zawartych z WOW NFZ.  

Wicestarosta zapytał, czy w sprawach bieżących ktoś chciałby zabrać głos?  

Członek Zarządu Edwin Pigla wniósł o sprawdzenie zasadności stawiania niektórych 

znaków drogowych na terenie gminy Kuślin. 

Z uwagi na brak dalszych tematów, Wicestarosta o godzinie 14.00 zakończył 

posiedzenie Zarządu.  

Przewodniczący Zarządu 
Powiatu Nowotomyskiego 

 
 

Andrzej Wilkoński  

Protokolant: 

Agnieszka Henicz 


